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Město Velvary, náměstí Krále Vladislava l, 273 24 Velvary  

tel. 315 617 001, fax 315  617 000,  e-mail: el.podatelna@velvary.cz 

__________________________________________________________ 

 

 

 

Z á p i s   č. 5/2023 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Velvary  

konaného dne 20. září 2023 od 18:00 hod. v sále Velvarské Záložny 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Ověřovatelé zápisu: Ing. František Saifrt, Michal Ledvinka 

Návrhová komise: PharmDr. Dana Kobzáňová, Mgr. Kateřina Linhartová, Ph.D. 

Mandátová komise: Jan Kaltounek, Mgr. Kateřina Linhartová, Ph.D. 

 

Návrh programu jednání: 

1. Úvod 

2. Zpráva starosty o dění ve městě v posledním období 

3. Zpráva místostarosty o probíhajících investičních akcích, zprávy z jednání výborů 

4. Přehled investičních a dotačních záměrů, projektů a akcí do konce roku 2023 a výhled 

2024 

5. Rozpočtové opatření č. 4/2023 

6. Návrh na vyřazení poškozených a neupotřebitelných předmětů z inventáře města 

7. Informace o vyčerpané kapacitě maximálního látkového a hydraulického zatížení 

ČOV Velvary 

8. Dohoda města Velvary a obce Černuc o změně hranice katastrálního území 

9. Obecně závazná vyhláška o stanovení podmínek pro pořádání a průběh akcí typu 

technoparty a o zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku v souvislosti 

s jejich konáním 

10. Pravidla tvorby a používání prostředků Sociálního fondu města Velvary a pravidla 

poskytování jiných benefitů zaměstnancům 

11. Návrh na udělení mimořádné odměny starostovi města 

12. Veřejná rozprava 

13. Pozvánka na blížící se i vzdálenější kulturní, sportovní a společenské akce 

14. Závěr 

 

1. Úvod 

 

Zasedání zastupitelstva města bylo zahájeno v 18:05 hod. Pan starosta nejprve přivítal na 

zasedání zastupitelstva města přítomné členy a veřejnost. Dále konstatoval, že zastupitelstvo 

města je usnášeníschopné, je přítomno 12 členů, a omluvil členy zastupitelstva města 

Ing. Jitku Valchářovou, p. Davida Vedrala a pí. Šárku Štefanikovou. 
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V úvodu zasedání pan starosta oznámil, že členka zastupitelstva města Ing. Jana Tlustá 

rezignovala na mandát člena zastupitelstva města dne 15. 9. 2023. Dne 16. 9. 2023 tak na 

uvolněný mandát nastoupil náhradník Mgr. Michal Janovský. S ohledem na tuto skutečnost je 

nutné, aby Mgr. Michal Janovský složil zákonem předepsaný slib člena zastupitelstva města. 

Za tímto účelem navrhl starosta města mandátovou komisi ve složení p. Jan Kaltounek a 

Mgr. Kateřina Linhartová, Ph.D. Nikdo proti návrhu neměl připomínky. Zastupitelstvo města 

schválilo složení mandátové komise (PRO – 11, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0). 

Mandátová komise provedla kontrolu osvědčení o zvolení. Zastupitelstvo města vzalo 

informace mandátové komise na vědomí. 

 

Složení slibu člena zastupitelstva 

 

Starosta města v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval Mgr. Michala Janovského 

ke složení slibu. Před složením slibu starosta města upozornil, že odmítnutí složit slib nebo 

složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb., 

o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů). 

 

Složení slibu proběhlo tak, že tajemník městského úřadu přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 

zákona o obcích „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji 

funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu města Velvary a jejích občanů a řídit se Ústavou 

a zákony České republiky.“, poté starosta města vyzval Mgr. Michala Janovského ke složení 

slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu. Člen zastupitelstva města 

Mgr. Michal Janovský tak složil slib člena zastupitelstva města. Pan starosta popřál 

Mgr. Michalu Janovskému mnoho úspěchů při výkonu mandátu člena zastupitelstva města a 

Ing. Janě Tlusté poděkoval za dlouholetou práci pro město. 

 

Poté pan starosta navrhl za členy návrhové komise PharmDr. Danu Kobzáňovou a Mgr. 

Kateřinu Linhartovou, Ph.D: (PRO – 12, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0) a za ověřovatele 

zápisu Ing. Františka Saifrta a p. Michala Ledvinku (PRO – 12, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 

0). Zapisovatelem zápisu byl určen tajemník městského úřadu Ing. Radek Moulis. 

 

Dále starosta přistoupil ke schválení programu zasedání. Starosta navrhl do programu 

zařadit nový bod 6. Revolvingový úvěr – nabídka KB a nový bod 7. Veřejnoprávní smlouva o 

poskytnutí příspěvku v rámci Programu regenerace MPZ a MPR na rok 2023, stávající body 

6., 7., 8., 9., 10., 11., 12., 13. a 14. se nově označují jako body 8., 9., 10., 11., 12., 13., 14., 15. 

a 16. Nikdo další změnu programu nenavrhl. Starosta města poté nechal zastupitelstvo města 

o pozměněném programu hlasovat. Upravený program zasedání byl schválen (PRO – 12, 

PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0). 

 

2. Zpráva starosty o dění ve městě v posledním období 

 

Starosta seznámil členy zastupitelstva města a veřejnost se svou zprávou, která shrnula dění 

ve městě od posledního zasedání zastupitelstva města. Detailněji o událostech informoval 

v zářijovém Zpravodaji z Velvarska. Zastupitelstvo města vzalo informace o dění ve městě na 

vědomí. 

 

3. Zpráva místostarosty o probíhajících investičních akcích, zprávy z jednání výborů 

 

Místostarosta seznámil zastupitelstvo města a veřejnost s investičními akcemi. Byla ukončena 

rekonstrukce mateřské školy, probíhá odstraňování nedodělků. Včas v řádném termínu byla 

ukončena rekonstrukce kanalizace v ul. Petra Bezruče. Probíhá rekonstrukce povrchů v ul. 

Petra Bezruče, akce je rozdělena na dvě části – část Sever a Jih. Část Jih bude ukončena do 
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konce září 2023. Celá akce by měla být hotova do 5. 12. 2023. Obnova zeleně v intravilánu by 

už měla být hotova a v nejbližší době bude předána městu. Projekt OPŽP Obnova krajinných 

struktur v extravilánu je sice dokončen, ale probíhá ještě následná péče, firma bude ještě 

provádět náhradní výsadby, neboť došlo k uschnutí některých vysazených stromů, které musí 

být dodavatelem nahrazeny. Restaurování kamenných prvků na radnici bude ukončeno 

v říjnu, ačkoli jsou na akci zdánlivě dlouhé prodlevy, jde o nutné technologické pauzy (zrání 

kamenických výplní). Probíhá instalace turistického orientačního systému ve městě, celý 

orientační systém bude dokončen do konce 11/2023. Do konce roku 2023 bylo původně 

plánováno provedení přeložky veřejného osvětlení do země (akce ČEZ) v ul. Malovarská a 

Nábřeží, ale zatím nemá město zprávy, zda bude opravdu realizováno, tedy spíše počítá 

s přesunem do roku 2024. Zastupitelstvo města vzalo zprávu místostarosty o probíhajících 

investičních akcích na vědomí. 

 

4. Přehled investičních a dotačních záměrů, projektů a akcí na druhou polovinu roku 2023 

 

Starosta města informoval o dotačních projektech, které se realizují nebo připravují. Probíhá 

rekonstrukce povrchů v ul. Petra Bezruče, restaurování kamenných prvků na radnici, 

instalace turistického orientačního systému. Byl vybrán dodavatel židlí na sál Záložny. Byla 

přislíbena dotace z IROP na rekonstrukci zázemí pro pečovatelskou službu a dotace na 

rekonstrukci hasičárny, stavbu altánu v areálu děkanství. Připravuje se výběrové řízení na 

dodavatele podlahy v kostele sv. Jiří. Město je také partnerem v projektu LIFE WILL, v rámci 

kterého nyní probíhají rozhovory s hospodáři a vlastníky pozemků v povodí Svodnice za 

účelem hledání konsenzu pro návrh a realizaci smysluplných opatření na zadržení vody 

v krajině. Město také obdrželo dotaci na projekt Kreativní učení, v rámci kterého se 

vzdělávají pracovníci muzeí. Probíhá také realizace projektu Senzorický monitoring vlivu 

lokálních topenišť na kvalitu ovzduší ve městě Velvary. V rámci dotace MPO je zpracovávána 

energetická koncepce města. JSDH Velvary získala od Středočeského kraje a společnosti 

ORLEN prostředky na vybavení ve výši 170 000,-- Kč. Starosta dále informoval, že osobně 

podal žádost o dotaci na modernizaci hasičské zbrojnice a město získalo příslib prostředků ve 

výši necelých 2 mil. na tuto akci, dále podal žádosti do dotačního titulu IROP na podporu 

kultury a muzeí a město získalo příslib 2 mil na rekonstrukci dvora a fasády městského muzea 

a 2 miliony na restaurování mariánského sloupu. Starosta předložil zastupitelům tabulku 

s přehledným rozpisem dotačních akcí, který čítá 18 probíhajících projektů a 

15 připravovaných. Probíhající projekty jsou vyčísleny na cca 36 milionů, dotační podpora 

činí 24 milionů korun. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí Přehled investičních a dotačních 

záměrů, projektů a akcí na druhou polovinu roku 2023. 

 

5. Rozpočtové opatření č. 4/2023 

 

Z důvodu změny vztahu rozpočtu města k jiným rozpočtům v oblasti příjmů i výdajů (dáno 

zákonem č. 250/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů), a úpravou dle dosahované 

skutečnosti na straně příjmů a změny potřeb na straně výdajů je třeba schválit zastupitelstvem 

města Rozpočtové opatření č.4/2023. Na straně příjmů jsou uvedeny dotace na projekt: 

Senzorický monitoring vlivu lokálních topenišť na kvalitu ovzduší ve městě Velvary (SFŽP a 

Norské fondy), Místní energetická koncepce (MPO), Velvarská Záložna akustické úpravy a 

dovybavení židlemi (SZIF), Vybavení sálu Velvarské záložny - scénická technika a projekce 

(SZIF), Muzejní noc O perníku (Přemyslovský měšec), Dovybavení jednotky SDH (Fond 

podpory dobrovolných hasičů) a dále úpravy dle skutečnosti. 

Některé platby rozpočtem pouze prochází – jsou na straně příjmů i výdajů. Jedná se o dotaci 

pro MŠ, vratku dotace ŠJ, finanční příspěvek na základě smlouvy o územním rozvoji firem 

MTC Development a Intergate a převody mezi účty města. 

Na straně výdajů jsou uvedeny výdaje související s výše uvedenými dotacemi, s výjimkou 
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dotace SZIF na projekt Vybavení sálu Velvarské Záložny – scénická technika a projekce, zde 

byly výdaje uhrazeny již v roce 2022. Dále je zde navýšení příspěvku pro Velvarskou kulturní 

společnost a úpravy dle skutečnosti.  

V Rozpočtovém opatření č. 4/2023 je použit příspěvek na základě smlouvy o územním rozvoji, 

který město získalo v r. 2021 (p. ), 2022 (Rodinné domy Bučina s.r.o., VELVARY-STAV 

s.r.o), celkem 1 490 000,00 Kč. Tento příspěvek má být použit na rozvoj a údržbu veřejné 

infrastruktury. Jak je uvedeno v návrhu Rozpočtového opatření č. 4/2023 je použit k úhradě 

nákladů na: parkovací stání a vícepráce v ulici Petra Bezruče, úpravu prostoru před 

nádražím, opravu kanalizace Malovarská, náklady dle dodatku č. 2 k SOD kanalizace v ulici 

Petra Bezruče, náklady na akustické úpravy MŠ a část nákladů na úpravu prostoru před 

kinem. 

Návrh byl předložen též finančnímu výboru a radním k vyjádření. Finanční výbor 

k rozpočtovému opatření vznesl některé dotazy, které mu byly řádně zodpovězeny, a s ohledem 

na tuto skutečnost nemá k uvedenému rozpočtovému opatření žádné výhrady. Zastupitelstvo 

města schválilo Rozpočtové opatření č. 4/2023 ve znění předloženého návrhu (PRO – 12, 

PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0). 

 

6. Revolvingový úvěr – nabídka KB 

 

Dne 22. 9. 2022 schválilo zastupitelstvo uzavření smlouvy o revolvingovém úvěru s rezervací 

prostředků ve výši 6 200 000,-- Kč jako přípravu na případnou nutnost překlenout finančně 

období, kdy část rozpočtovaných prostředků města zůstala zadržena ve Sberbank. (Za 

rezervování uvedených prostředků banka účtovala částku cca 12 000,-- Kč ročně, při čerpání 

úvěru by byla vyčerpaná část úročena v závislosti na sazbě PRIBOR úrokem cca 8% ročně). 

Tento úvěr končí 22. 9. 2023. Vzhledem k tomu, že finanční prostředky ze Sberbank město 

zatím neobdrželo (i když je předpoklad jejich získání do konce roku 2023), navrhuje se 

uzavření nového revolvingového úvěru pro případ, že by na úhradu, zejména investičních 

akcí, nestačily finanční prostředky na účtech města. Zastupitelstvu města byl předložen návrh 

smlouvy o revolvingovém úvěru s Komerční bankou a.s., za stejných podmínek jako v roce 

2022. Zastupitelstvo města schválilo Smlouvu o revolvingovém úvěru mezi městem Velvary a 

Komerční bankou a.s. ve znění předloženého návrhu (PRO – 12, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 

0). 

 

7. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí příspěvku v rámci Programu regenerace MPZ a MPR 

na rok 2023 

 

Město Velvary obdrželo na základě rozhodnutí ministerstva kultury účelovou dotaci ze 

státního rozpočtu Programu regenerace MPR a MPZ na rok 2023 ve výši 200 000,00 Kč pro 

poskytování příspěvků na obnovu nemovitých kulturních památek na území města.  

Jedná se o: restaurování kamenných prvků na fasádě radnice ve Velvarech (erby, zdobné 

klenáky a konzoly) dle schváleného restaurátorského záměru (vlastníkem nemovité kulturní 

památky je Město Velvary) a restaurování vitrážové výplně okna v závěru presbytáře kostela 

sv. Kateřiny ve Velvarech dle schváleného restaurátorského záměru (vlastníkem nemovité 

kulturní památky je Římskokatolická farnost Kralupy nad Vltavou) 

Z dotace poskytne město Velvary vlastníkovi kulturní památky kostela sv. Kateřiny – 

Římskokatolické farnosti Kralupy nad Vltavou příspěvek ve výši 93 000,00 Kč podle zákona 

č. 250/2000 Sb. tzn. veřejnoprávní smlouvou. 

Zastupitelstvo města Velvary schválilo Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí finančního 

příspěvku v rámci Programu regenerace městských památkových rezervací a městských 

památkových zón na rok 2023 ve výši 93 000,00 Kč (devadesáttřitisíc korun českých) na 

obnovu nemovité kulturní památky – kostela sv. Kateřiny na pozemku parc. č. st.1, rejstř. 

č. ÚSKP  31306/2-641 v městské památkové zóně Velvary, k. ú. a obec Velvary, okres Kladno, 
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Středočeský kraj, v rozsahu těchto prací: restaurování vitrážové výplně okna v závěru 

presbytáře dle schváleného restaurátorského záměru jejímu vlastníkovi Římskokatolické 

farnosti Kralupy nad Vltavou (PRO – 12, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0). 

 

8. Návrh na vyřazení poškozených a neupotřebitelných předmětů z inventáře města 

 

Odbor správy majetku předložil zastupitelstvu města seznam předmětů navržených k vyřazení 

z inventarizačního seznamu města v roce 2023. Předměty uvedené v seznamu se již nedají 

používat, jsou poškozené nefunkční, zastaralé a opravy jsou nerentabilní. Rada města uvedený 

návrh projednala na svém jednání dne 31. 7. 2023 a doporučila jej zastupitelstvu města 

schválit. Zastupitelstvo města schválilo vyřazení předmětů z inventarizačního seznamu města 

v souladu s předloženým návrhem (PRO – 12, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0). 

 

9. Informace o vyčerpané kapacitě maximálního látkového a hydraulického zatížení ČOV 

Velvary 

 

Na základě stále rostoucí developerské výstavby ve městě Velvary a na Velké Bučině objednal 

Odbor správy majetku u autorizované osoby v oboru vodního hospodářství posudek 

stávajících kapacit látkového a hydraulického zatížení ČOV Velvary mající projektovanou a 

skutečnou kapacitu v ekvivalentu 4350 EO. Na základě tohoto odborného posouzení 

vyplynulo, že stávající hydraulické a látkové zatížení ČOV Velvary je ve výši 3600 EO. 

Zbývající volná kapacita tak činí maximálně 750 EO avšak bez započtení již městem 

odsouhlaseného napojení nové rodinné či bytové výstavby (viz seznam v oznámení) jako jsou 

bytové domy Comax, výstavba Ing.  a Rodinných domů s.r.o. na Velké Bučině, výstavba 

RD spol. Velvary-stav s.r.o. v Nabdínské ulici a spol. Intergate s. r. o. v rámci nedokončené 

výstavby RD fáze I. a zcela nové fáze II. na Svatojiřském sídlišti, přislíbených 100 EO na 

realizaci bytové či komerční výstavby spol. Green Car point v Malovarské ulici a dalších 

menších projektů. Po započtení všech těchto plánovaných napojení v různé fázi 

rozpracovanosti výstavby je volná kapacita ČOV Velvary cca – (mínus) 30 EO. Skutečné 

hydraulické zatížení se mění vzhledem k řadě vstupních údajů, jako jsou vytrvalé deště atd., 

které navíc ovlivňují i skutečné látkové zatížení ČOV. Tedy skutečné zatížení lze měřit až 

zpětně po napojení všech těchto plánovaných stavebních projektů, a to na základě 

dlouhodobých údajů z měřících zařízení instalovaných na ČOV. Tedy nelze zcela přesně říci, 

zda těchto mínus 30 EO ČOV Velvary ještě pojme či nikoliv. Nicméně z důvodu obezřetnosti 

je nutné na základě tohoto odborného posouzení a již odsouhlasených doposud 

neuskutečněných napojení pečlivě prověřovat jednotlivé další nové žádosti o připojení, tak, 

aby se předešlo překročení kapacity. Vzhledem k existenci ustanovení § 8, odst. 5 zákona 

č. 274/2001 Sb., kde je zmíněna povinnost provozovatele umožnit napojení všem žadatelům, 

pokud to umožňují technické a kapacitní možnosti kanalizačního řádu, bude nutné v brzké 

době vydat oznámení o rozhodnutí provozovatele pro případné zamítnutí nových žádostí. 

Z výše uvedeného každopádně plyne nutnost nedostatečnou kapacitu ČOV v nejbližších letech 

urgentně vyřešit intenzifikací ČOV. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí Oznámení o 

informaci o blížící se vyčerpané kapacitě ČOV Velvary a pověřuje starostu, radu města a 

odbor majetku dalším jednání v této věci. 

 

 

10. Dohoda města Velvary a obce Černuc o změně hranice katastrálních území 

 

Na základě žádosti Státního pozemkového úřadu předkládáme k odsouhlasení Dohodu mezi 

městem Velvary a obcí Černuc o narovnání pozemkového katastru. Jedná se o změnu, k níž se 

zastupitelstvo města již kladně vyjádřilo v roce 2020 v souvislosti s pozemkovými úpravami 

v k. ú. Ješín. Jde o úpravy hranice mezi místní částí Ješín a obcí Nabdín. Předloženou 
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Dohodu připravil Státní pozemkový úřad, který navrhl i vzájemnou směnu pozemků o stejné 

výměře 20 993 m2, čímž se cyklostezka Velvary – Ješín dostane v celé délce do katastru 

Velvar či místní části Ješín. SPÚ požaduje, aby zastupitelstvo města v souladu se zákonem o 

obcích pověřilo starostu města podepsáním výše uvedené dohody. Rada města uvedený návrh 

projednala na svém jednání dne 16. 8. 2023 a doporučila jej zastupitelstvu města schválit. 

Zastupitelstvo města schválilo Dohodu o změně hranice katastrálních území obcí uzavřenou 

mezi městem Velvary a obcí Černuc v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem 

této dohody (PRO – 12, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0). 

 

11. Obecně závazná vyhláška o stanovení podmínek pro pořádání a průběh akcí typu 

technoparty a o zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku v souvislosti s jejich 

konáním 

 

Zastupitelstvu města byl předložen návrh obecně závazné vyhlášky o stanovení podmínek pro 

pořádání a průběh akcí typu technoparty a o zabezpečení místních záležitostí veřejného 

pořádku v souvislosti s jejich konáním. Rada města uvedenou obecně závaznou vyhlášku 

projednala na svém jednání dne 6. 9. 2023 a doporučila ji zastupitelstvu města schválit. 

Zastupitelstvo města schválilo Obecně závaznou vyhlášku o stanovení podmínek pro pořádání 

a průběh akcí typu technoparty a o zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku v 

souvislosti s jejich konáním v souladu s předloženým návrhem (PRO – 12, PROTI – 0, 

ZDRŽEL SE – 0). 

 

12. Pravidla tvorby a používání prostředků Sociálního fondu města Velvary a pravidla 

poskytování jiných benefitů zaměstnancům 

 

Zastupitelstvu města byl předložen návrh na úpravu Pravidel tvorby a používání prostředků 

Sociálního fondu města Velvary a pravidla poskytování jiných benefitů. S ohledem na 

požadavek zaměstnanců využívat příspěvek na dovolenou a rekreaci i k jiným účelům 

(masáže), došlo k úpravě části VII. směrnice tak, že bylo doplněno, že uvedený příspěvek lze 

využít také k úhradě masáží (konkrétní podmínky čerpání příspěvku upravuje odst. 3 části VII. 

směrnice). S ohledem na čerpání sociálního fondu v roce 2022 – část 5 závěrečného účtu se 

dále navrhuje upravit jednotlivé částky poskytovaných benefitů, které jsou osvobozeny od 

daně. Odvody do sociálního fondu činily v roce 2022 celkem 1 773 254,-- Kč. Ze sociálního 

fondu bylo čerpáno celkem 874 227,-- Kč, z toho na stravenky 160 160,-- Kč, na dárkové 

poukázky 240 000,-- Kč, na penzijní připojištění 367 000,-- Kč a na dovolenou 107 067,00 

Kč. S ohledem na skutečnost, že z odvodu do sociálního fondu (1 773 254,-- Kč bylo čerpáno 

necelých 50%, navrhuje se zvýšit výši poskytovaných benefitů následovně: 

1) příspěvek na stravování z 90,-- Kč na 180,-- Kč (navýšení výdajů sociálního fondu o cca 

350 000,-- Kč), 

2) dárkové poukázky z 5 000,-- Kč na 10 000,-- Kč (navýšení výdajů sociálního fondu o cca 

240 000,-- Kč, 

3) příspěvek na dovolenou z 3 000,-- Kč na 6 000,-- Kč (navýšení výdajů sociálního fondu o 

cca 107 000,-- Kč. 

Celkem by tak došlo ke zvýšení výdajů sociálního fondu o cca 697 000,-- Kč. Veškeré výdaje 

na zaměstnanecké benefity zůstávají v roce 2023 osvobozeny od daně z příjmu. Pokud by 

konsolidačním balíčkem vlády došlo ke zrušení daňové výjimky, která osvobozuje od daně 

z příjmu zaměstnanecké benefity, muselo by dojít k úpravě směrnice. Rada města uvedený 

návrh projednala na svém jednání dne 23. 8. 2023 a doporučila jej zastupitelstvu města 

schválit. Zastupitelstvo města schválilo Pravidla tvorby a používání prostředků Sociálního 

fondu Města Velvary a pravidla poskytování jiných benefitů zaměstnancům ve znění 

předloženého návrhu (PRO – 11, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1). 
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13. Návrh na udělení mimořádné odměny starostovi města 

 

Rada města na svém jednání dne 18. 9. 2023 navrhla zastupitelstvu města poskytnout 

starostovi města mimořádnou odměnu ve výši 2 měsíčních odměn za usilovnou péči o rozvoj 

města a zdárné získávání prostředků z dotačních titulů, jemuž se věnuje výrazně nad rámec 

svých povinností (poslední mimořádná odměna byla starostovi přidělena v červnu 2022). 

Starosta za návrh poděkoval a konstatoval, že se jedná o práci týmovou. Zastupitelstvo města 

schválilo poskytnutí mimořádné odměny starostovi města ve výši dvou měsíčních odměn za 

usilovnou péči o rozvoj města a zdárné získávání prostředků z dotačních titulů, jemuž se 

věnuje výrazně nad rámec svých povinností (PRO – 11, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 1). 

 

15. Veřejná rozprava 

 

V rámci rozpravy vystoupil člen zastupitelstva města Ing. Saifrt, který se zeptal, zda by město 

nemohlo připravit projekt skateparku, aby příznivci skateboardingu neničili městský majetek. 

Starosta odpověděl, že zájem ze strany mládeže již také zaznamenal a již oslovil některé 

dodavatele, přislíbil, že město připraví projekt s tím, že bude nutné k debatě přizvat mládež, 

abychom vytvořili něco, co jim bude vyhovovat. 

 

V rámci rozpravy dále vystoupil člen zastupitelstva města p. Jandouš, který uvedl, že 

víceúčelové hřiště je v katastrofálním stavu. Rozpadají se domečky, které nikdo neudržuje, 

bezpečnostní prvky jsou poškozené. Když byl na tréninku JIU-JITSU v sokolovně, tak se vrátil 

domů s úplně špinavým kimonem, protože v sokolovně nebylo vytřeno. Vznesl dotaz, proč 

město zaměstnává správce, který se o sokolovnu a hřiště nestará. Starosta přislíbil, že se 

uvedeným podnětem bude zabývat. Současně také konstatoval, že město usilovalo o získání 

dotace na opravu povrchů, bohužel jsme podporu nezískali, pokusíme se znovu, jinak budeme 

muset opravu povrchů vložit do rozpočtu na příští rok. 

 

V rámci rozpravy také pí.  vznesla dotaz, zda když už mají zkolaudované kanalizační 

přípojky, zda se jich týká omezení kapacity ČOV. Starosta v této věci pí.  ujistil, že se 

jich omezení netýká. Dále se pí.  zeptala, kam zmizela nástupní plocha u základní 

školy. Starosta města uvedl, že plocha byla rozebrána a v uvedeném místě se pro autobus 

bude dělat záliv, neboť současný stav nebyl vyhovující, protože pokud v ulici zastavil autobus, 

nemohla ho ostatní vozidla objet. Nově zajede autobus do zálivu a ulice bude pro ostatní 

vozidla průjezdná. 

 

Zástupce veřejnosti se zeptal, proč byla v ul. Chržínská umístěna dopravní značka omezující 

vjezd do ul. Chržínské na 25t. Bylo sděleno, že uvedená značka tam byla umístěna kvůli 

opravované silnici na Chržín. 

 

V rámci rozpravy dále vystoupila za veřejnost Ing. , která vyzvala občany, aby 

psali na KSÚS stížnosti na stav žulového povrchu v ul. Chržínské s tím, že čím více občanů si 

bude stěžovat, tak je pravděpodobnější, že jej KSÚS opraví. Starosta tuto snahu podpořil. 

 

V rámci rozpravy také členka zastupitelstva města MVDr. Vidímová, která se zeptala, zda jsou 

nějaké nové informace ohledně provozu kompostárny na Velké Bučině. K uvedenému dotazu 

vystoupil starosta města a vedoucí odboru správy majetku, kteří sdělili, že město nemá žádné 

nové informace. 

 

Zastupitelstvo města vzalo na vědomí informace sdělené v rámci rozpravy. 
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16. Pozvánka na blížící se i vzdálenější kulturní, sportovní a společenské akce 

 

Starosta města informoval veřejnost o třídních schůzkách v Záložně, které se konají 21. 9. 

2023. Dne 7. 10. 2023 se v Záložně koná akce Vinný košt. Dne 1. 10. 2023 se ve školní jídelně 

koná Šachový turnaj Comax Chess Memoriál Dr. Treybala. Dne 30. 9. 2023 a 1. 10. 2023 se 

v chovatelském areálu koná Výstava drobného zvířectva.  

 

17. Závěr 

 

Zasedání zastupitelstva města ukončil starosta města v 19:31 hodin, poděkoval všem za účast 

a pozval je na další zasedání zastupitelstva. 

 

 

 

 

 

…………………………………..                                      ……………………………… 

       ověřovatelé zápisu                                                                       starosta města  
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      Město Velvary, náměstí Krále Vladislava l, 273 24 Velvary  

tel. 315 617 001, fax 315 617 000,  e-mail: el.podatelna@velvary.cz 

__________________________________________________________ 
 

 

 

 

Usnesení č. 5/2023 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Velvary  

konaného dne 20. září 2023 od 18:00 hod. v sále Velvarské Záložny 

 

 

Zastupitelstvo města schvaluje: 

 

- mandátovou komisi ve složení p. Kaltounek a Mgr. Linhartová, Ph.D., 

- ověřovatele zápisu (Ing. Saifrt, p. Ledvinka) a návrhovou komisi (PharmDr. 

Kobzáňová, Mgr. Linhartová, Ph.D.), 

- upravený program zasedání zastupitelstva, 

- Rozpočtové opatření č. 4/2023 ve znění předloženého návrhu, 

- Smlouvu o revolvingovém úvěru mezi městem Velvary a Komerční bankou a.s. ve 

znění předloženého návrhu, 

- Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí finančního příspěvku v rámci Programu 

regenerace městských památkových rezervací a městských památkových zón na rok 

2023 ve výši 93 000,00 Kč (devadesáttřitisíc  korun českých) na obnovu nemovité 

kulturní památky – kostela sv. Kateřiny na pozemku parc. č. st.1, rejstř. č. ÚSKP  

31306/2-641 v městské památkové zóně Velvary, k. ú. a obec Velvary, okres Kladno, 

Středočeský kraj, v rozsahu těchto prací: restaurování vitrážové výplně okna v závěru 

presbytáře dle schváleného restaurátorského záměru jejímu vlastníkovi 

Římskokatolické farnosti Kralupy nad Vltavou, 

- vyřazení předmětů z inventarizačního seznamu města v souladu s předloženým 

návrhem, 

- Dohodu o změně hranice katastrálních území obcí uzavřenou mezi městem Velvary a 

obcí Černuc v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této dohody, 

- Obecně závaznou vyhlášku o stanovení podmínek pro pořádání a průběh akcí typu 

technoparty a o zabezpečení místních záležitostí veřejného pořádku v souvislosti s 

jejich konáním v souladu s předloženým návrhem, 

- Pravidla tvorby a používání prostředků Sociálního fondu Města Velvary a pravidla 

poskytování jiných benefitů zaměstnancům ve znění předloženého návrhu, 

- poskytnutí mimořádné odměny starostovi města ve výši dvou měsíčních odměn za 

usilovnou péči o rozvoj města a zdárné získávání prostředků z dotačních titulů, jemuž 

se věnuje výrazně nad rámec svých povinností. 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí: 
 

- složení slibu člena zastupitelstva města Mgr. Michala Janovského, 

- zprávu starosty o dění ve městě v posledním období, 

- zprávu místostarosty o probíhajících investičních akcích, 

- informaci o investičních a dotačních záměrech, projektech a akcí do konce roku 2023 
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a výhled 2024, 

- Oznámení o informaci o blížící se vyčerpané kapacitě ČOV Velvary a pověřuje 

starostu, radu města a odbor majetku dalším jednání v této věci, 

- informace sdělené starostou města, členy zastupitelstva města a veřejností v rámci 

rozpravy, 

- informace o kulturních a společenských událostech. 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………….  ………………………………….  

Ing. František Saifrt    PhDr. Radim Wolák 

ověřovatel     starosta města 

 

 

 

 

…………………………………. 

Michal Ledvinka 

ověřovatel 




